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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mikéntprofúálnak a tulajdonosok az egyes ingatlanok hasznosításából? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Agrárkamara „a KAP jövője, avagy a mezőgazdasági támogatások 2014 után”
címmel vidéki előadássorozatot szervezett 2012 . december 14 – 21 között.

A Magyar Agrárkamara által nyilvánosságra hozott tájékoztatás szerint a rendezvénye k
többek között az alábbi helyszíneken kerültek lebonyolításra : Csorna, Városi Művelődési

Központ; Veszprém, Megyeháza, Szt. István terem; Békéscsaba, Jókai Színház ; Kecskemét,
Konferencia Központ; Szeged, Kongresszusi Központ; Miskolc ITC Irodaház; Nyíregyháza,
Váci Mihály Kulturális Központ, Zalaegerszeg, Hevesi Sándor Színház ; Nagykőrös;
Művelődési Központ.

Kérem Tisztelt Miniszter Úr szíves tájékoztatását arra vonatkozólag, hogy az érintet t
rendezvények helyszínéül szolgáló ingatlanok önkormányzati, avagy egyéb kőztulajdonban

vannak-e, valamint, hogy hasznosításukért a tulajdonosok részesültek-e ellenszolgáltatásban,

és ha igen milyen mértékben?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2013 . február 4 .
,

Szilágyi György
Jobbik
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